
Lundbjörkens  
Fäbodlags 
Samfällighetsförening 

Protokoll 2023-03-18 Smtr:9 

Närvarande: 
Anders Eriksson 
Kerstin Eriksson 
Daniel Soors 
Ingrid Liss 
Jörgen Gröhn 
Caroline Lindberg 

Plats: 
Hos Caroline i 
Siljansnäs 

§1 
Öppnande av möte av Anders 
§2 
Genomgång/godkännande av föregående protokoll. 
§3 
Fasta punkter 
3.1 
Vägfrågor 
-Jörgen rapporterar att beställda vägskyltar har kommit.Dom står tills 
vidare hos Jörgen. 
-Daniel har pratat med snöplogaren angående vägen som går ner till sej 
,Sjöstigen 8, där  hjärtstartaren är placerad.Den vägen måste grusas 
innan plogen vågar köra ner för backen där..Därför behöver vi placera en 
grushög där i närheten.Vi tänker på det till nästa vinter. 
3.2 
V/A  
-inga ärenden 
3.3 
Brevlådor 
-inga ärenden 
3.4 
Båthus 
-inga ärenden 
3.5 
Arbetskommiteèr 
-Ett mail har inkommit från brunns-kommiteèn angående budget för 
nästa år. 
Tomas Erkers utgår från brunns-gruppen och  Karin Britts Arons 
tillkommer.En verksamhetsberättelse från gruppen är också inskickad. 
§4 
4.1 
Årsmöte 
-årsmötet kommer att äga rum torsdagen den 18/5-23 kl.10.00 vid 
majstångsplatsen. 
Annonsering sker i Magasinet,hemsidan och på anslagstavlan. 
4.2 
Arbetsdag 
-lördagen den 20/5-23 kl.9.00 samlas vi för en gemensam arbetsdag. 
Det är viktigt att kommittéerna meddelar styrelsen i förväg vad som ska 
göras.Anders tar kontakt med sammankallande i varje kommitte`. 
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4.3 
Förråd 
-Ingrid meddelar att ritningen är klar.Anders ansvarar för att 
handlingarna blir inskickade. 
4.4 
Piren 
-Daniel meddelar att pir-gruppen nyligen har haft ett möte.Ansökningar 
har skickats till olika bidragsgivare,dock inget napp ännu. 
4.5 
Vassröjning 
-Daniel pratar med Thomas Fagerholm om en uppdatering. 
4.6 
Ekonomi 
-Kerstin meddelar att hon har tagit fram ett budgetförslag för kommande 
år.Vi tar beslut om att godkänna budgeten på nästa möte. 
-Kerstin meddelar också att avverkningen har inbringat kronor 59.979 
efter avverkningskostnader. 
4.7 
Trädfällning 
-En förfrågan om att ta ner träd på Arhol har inkommit.Anders pratar 
med Stig för att inspektera det. 
4.8 
Kommande aktiviteter 
-komidsommar 1/7 
-röjdag 15/7 
-Fäbodgudstjänst 16/7  
4.9 
-Styrelsen beslutar att en digital medlemsförteckning måste göras så 
snart som möjligt.(det fattas dock mail-adresser till några ännu) 
Detta för att förenkla utskick vid utdebiteringsunderlag mm. 
Ingrid och Kerstin tar ansvar för att sammanställa listan. 
§5 
Nästa möte blir hos Ingrid i Lundbjörken den 18/4 kl.17.30. 
 
 
 
Vid protokollet:                                            Justeras. 
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